REPUBLIC OF IRAQ

OIL EXPLORATION COMPANY

(STATE COMPANY)



جمهورية العراق وزارة النفط شركة الإستكشافات النفطية (شع)

REF.:

DATE:

المحافظة على البيئة ... مسؤوليتنا

العدد / التأريخ م:

إعلان للمرة الاولى <u>المناقصة المرقمة ٢٠٢٥ / ٢٠</u> (شراء سيارات اسعاف حقلية تخصصية عدد/٤)

تُعلن شركة الإستكشافات النفطية إحدى شركات وزارة النفط العراقية عن إعلان المناقصة أعلاه للمرة الاولى ضمن الموازنة (الإستثمارية) والمذكورة تفاصيلها في أدناه:

- سيارات إسعاف حقلية تخصصية عدد/٤ بيضاء اللون.
- يكون المحرك نوع ديزل /اربعة أشواط / بسعة (cc) 4000) / (7 او ٨) إسطوانات ويكون تبريده بالماء ويكون المحرك مناسب للعمل في درجات حرارية تتراوح (°c -٥ ولأكثر من °c -٥)، نظام ناقل الحركة يدوي(manual transmission) يعمل في الطرق الوعرة والمبلطة مع نظام دفع رباعي بالاضافة الى المواصفات الفنية الدقيقة الاخرى للسيارات والمواد والملحقات والمعدات الطبية المثبتة في الوثائق القياسية .
- يكون منشأ السيارات والمواد: الولايات المتحدة الامريكية ، اليابان ، اوروباً الغربية او المصانع المعتمدة للشركات العالمية للدول المذكورة آنفاً في جميع أنحاء العالم و تكون جديدة و خالية من العيوب التصنيعية .
 - يكون الموديل السيارات المجهزة والمواد والمعدات الطبية لا يقل عن (٢٠٢٥).
- فترة الضمان للسيارات والمعدات والمواد الطبية تكون (٥) خمسة سنوات أو (١٥٠٠٠٠) كم أيهما اقرب تبدأ من تاريخ التشغيل الفعلي و بمدة التجهيز ١٢٠ يوم.

فعلى الراغبين بالإشتراك بالمناقصة من الشركات أصحاب الخبرة والإختصاص و الملاءة المالية مراجعة مقر الشركة الكائن في مبنى وزارة النفط / شركة الإستكشافات النفطية / الطابق الرابع لشراء وثائق المناقصة (الموضح فيها التفاصيل الفنية والشروط التعاقدية والوثائق القياسية الملزم تطبيقها) ورقياً بمبلغ (١٠٠٠٠٠٠ دينار عراقي) ستمائة الف دينار عراقي او شراؤها إلكترونياً عبر المنصة الالكترونية علماً ان ثمن شراء المناقصة غير قابل للرد إلا في حالة إلغاء المناقصة وعلى مقدي العطاءات تقديم تأمينات أولية قدرها (١٠٠٠ دينار عراقي) عشرة مليون دينار عراقي لصالح شركة الإستكشافات النفطية على شكل خطاب ضمان مصرفي أو صك مصدق أو سفتجة نافذ لمدة (١٢٠ يوماً) صادر من مصرف عراقي معتمد علماً إن الكلفة التخمينية للمناقصة أعلاه هي (٥٠٠٠٠٠٠٠ دينار عراقي) خمسمائة مليون دينار عراقي.

إن آخر موعد لإستلام العطاءات هو نهاية الدوام الرسمي الاحد ٢٠٢٥/٦/١٥ على أن تكون بفترة نفاذية لا تقل عن المعلم الربحان موعد الإجابة عن إستفسارات المناقصين الأحد ٢٠٢٥/٦/٨ علماً إن مكان إستلام العطاءات وتقديم الإستفسارات في الطابق الثالث من مقر شركتنا الكائن في مبنى وزارة النفط وسيتم فتح العطاءات علناً في الساعة العاشرة من صباح الاثنين ١٠٢٥/٦/١٦ في مقر الشركة و تجري الإحالة وفق أقل الاسعار للعروض المستوفية الساعة العاشرة من صباح الاثنين ٢٠٢٥/٦/١٦ في مقر الشركة و تجري الإحالة وف قال الاسعار للعروض المستوفية لشروط الجودة و المواصفات النوعية المعتمدة ، كما إن شركتنا غير ملزمة بقبول أوطأ العطاءات، وسيتحمل من ترسو بعهدته المناقصة كافة الرسوم والضرائب المفروضة قانوناً وإجور النشر والاعلان وكذلك إجور النشر في المنصة الالكترونية وارشفة العقد إلكترونياً.

الموقع والبريد الالكتروني لشركتنا:

www.oec.oil.gov.iq oecman@oec.oil.gov.iq Exploration@oec.oil.gov.iq matcon@oec.oil.gov.iq

د.أسامة رؤوف حسين المدير العام رئيس مجلس الإدارة

Address: Ministry of Oil, port said St , p.o.Box (476)

Baghdad - Iraq

Email: oecman@oec.oil.gov.iq,

exploration@oec.oil.gov.iq, matcon@oec.oil.gov.iq

العنوان : العراق – بغداد / وزارة النفط شارع بور سعيد ، ص.ب (476) WEB PAGE : www.oec.oil.gov.iq

Phone: 009647832593219

OEC-IMS-P5.F25

REPUBLIC OF IRAQ MINISTRY OF OIL

OIL EXPLORATION COMPANY

(STATE COMPANY)

OEC



جمهورية العراق وزارة النفط شركة الاستكشافات النفطية (ش.ع)

REF.:

DATE:

7.77 / /

العدد / التأريخ م:

المحافظة على البيئة مسؤوليتنا

Announcement for the first time <u>Tender No. 18/2025</u> (Supplying of specialized field ambulance vehicles Qty./4)

The Oil Exploration Company (OEC) one of the Iraqi Ministry of Oil Companies, announces for the first time the issuance of the a / m tender within (Investment) Budget described as below:

- specialized field ambulance vehicles QTY/4 (white color).
- \circ engine must be a diesel type /four stroke /capacity 4000 cc/(6 or8)cylinder , water cooled and suitable for operation at temperature ranging from (5°- to more than 50°+) manual transmission for off -road and paved roads with four-wheel drive system in addition to other precise technical specifications for cars ,materials ,accessories and medical equipment that fixed in the standard documents .
- the origin of the vehicles and the material shall be from: The United states of America, Japan, Western Europe or the approved factories of the international companies of the aforementioned countries all over the world and shall be new and free from manufacturing defects.
- the model of the equipped cars, material and medical equipment shall not be less than (2025)
- the warranty period for cars, equipment and medical supplies is 5 years or 150,000 km, whichever comes first starting from the date of actual operation and preparation period 120 days.

Competent and Specialized companies with financial abilities which are interested to participate in the a/m tender may visit the Oil Exploration Company / headquarter at the fourth floor of the building of Ministry of Oil to obtain tender documents in which the technical specifications, the contractual conditions and standard documents are described against non-refundable amount of (600,000 ID) Six hundred thousand Iraqi Dinars which should be applied. The amount shall be refundable only in case of cancellation of the said tender. Bidders must submit a bid bond in favor of OEC with an amount of (10,000,000 ID) ten million hundred. In the form of bank guarantee, certified check or bank draft from Iraqi accredited bank with a validity period of (120 days). The estimated cost for the a/m tender is (500,000,000 ID) five hundred million Iraqi dinars.

The closing date of submitting offers is on Sunday 15/6/2025 (During the official working times). The validity of the offers should be not less than (120 days) and the meeting of answering enquires of bidder shall be on Sunday 8 /6/2025 The place of submitting offers and enquires of bidder is at the 3rd floor of OEC in the building of Ministry of Oil Offers shall be opened in public on Monday 16 /6/2025 at 10:00 am. The referral takes place according to the lowest prices for offers that meet the conditions of availability of quality and the approved quality specifications.

OEC is not committed to accept the lowest commercial offers, the bidder who wins the tender will bear all legally imposed fees and taxes. Including publishing and advertising fees, as well as publishing fees on the electronic platform and archiving the contract electronically.

OEC Website and E-mail Addresses:

Dr. Osamah Raoof Hussein Director General Chairman of the Board www.oec.oil.gov.iq
oecman@oec.oil.gov.iq
Exploration@oec.oil.gov.iq
matcon@oec.oil.gov.iq
The bidder who will be awarded the tender shall bear
the costs of tender announcement.

Address: Ministry of Oil, port said St, p.o.Box (476)

Baghdad - Iraq

Email: oecman@oec.oil.gov.iq,

exploration@oec.oil.gov.iq, matcon@oec.oil.gov.iq

العنوان : العراق – بغداد / وزارة النفط شارع بور سعيد ، ص.ب (476) WEB PAGE : <u>www.oec.oil.gov.iq</u>

Phone: 009647832593219

Modification No. : •

Issue and revision No.: \

OEC-IMS-P5.F25